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Zápisnica z rokovania 
Mestského zastupiteľstva v Spišskom Podhradí 

dňa  26.01.2023 
 
Program: 

P.č. Obsah Predkladá 
1. Otvorenie predsedajúci 

2. Voľba návrhovej  komisie  primátor  

3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice primátor 

4. Informácie o investičných zámeroch, o stave príprav 

projektovej dokumentácie, o stave realizácie a financovaní 

investičných akcií, opráv a zhodnotenia majetku mesta 

Spišské Podhradie 

primátor 

5. Kontrola plnenia uznesení zástupca primátora  

6. Podnety občanov   

7. Žiadosť  o poskytnutie úveru zo štátneho rozpočtu SR  pre 

zelené investície mesta Spišské Podhradie -  donor  a garant 

úverovej zmluvy   Environmentálny  fond SR – vodovod 

a kanalizácia  

primátor, predseda 
komisie   

8. Prenájom vláčika Hanička pre LTE Slovakia  – 

prevádzkovateľa vlaku  pre rozvoj cestovného ruchu 

v Spišskom Podhradí a okolí  

primátor  

9. Zriadenie vecného bremena na pozemkoch mesta v prospech 

VSD lokalita - IBV Tehelňa  

primátor, 
predsedovia komisií  

10. Zriadenie vecného bremena  na pozemkoch ŽSR v prospech 

mesta,  napojenie sietí pre Komunitné centrum  Štefánikova 

40 

primátor, 
predsedovia komisií  

11. Vyhlásenie OVS na predaj novovzniknutej parcely C-KN 

1444/15 ostatné plochy o výmere 112 m2 k.ú. Spišské 

Podhradie   

primátor,  
predsedovia komisií, 
prednosta 

12. Vyhlásenie OVS na predaj ojazdeného osobného automobilu 

Škoda Octavia LE305AJ  

primátor,  
predsedovia komisií, 
prednosta 

13. Majetkové: 
1. Ing. Jozef Čarný a manž. Ing. Slavka Čarná, 

Komenského 18, Spišské Podhradie – žiadosť 
o odkúpenie pozemku 

2. Marek Kukura a Štefánia Kukurová, Podzámková 28, 
Spišské Podhradie – žiadosť o odkúpenie pozemku 

3. Farma Beharovce, s.r.o., Beharovce 37 – žiadosť 
o zníženie nájmu  

primátor, 
predsedovia komisií  



2 

 

4. Určenie ceny motohodiny a ceny práce traktora Zetor 
Proxima na prevoz kontajnerov a ceny za prenájom 
plošiny 

5. Marek Horváth, Štefánikova 156, Spišské Podhradie – 
žiadosť o nájom pozemku 

6. Advokátska kancelária JUDr. Marcela Kuníková, 
Bernolákova 17, Spišská Nová Ves, právna 
zástupkyňa Štefana Škopa a Heleny Škopovej – návrh 
na uzavretie nájomnej zmluvy 

14. Použitie rezervného fondu mesta Spišské Podhradie primátor, vedúca 
ekonomického 
oddelenia, predseda 
komisie  

15. Návrh na zmenu rozpočtu mesta Spišské Podhradie na rok 

2023 č. 1, vrátane rozpočtov rozpočtových a príspevkových 

organizácií 

primátor,  
vedúca 
ekonomického 
oddelenia, predseda 
komisie  

16. Žiadosť o zmenu Územného plánu mesta Spišské Podhradie 

– zásobník pre ZaD ÚP č. 6: Mgr. Jana Knižková, Mgr. Pavol 

Knižka, Májová 6, Spišské Podhradie 

primátor,  
predseda komisie  

17. Správa o výsledkoch kontrol hlavného kontrolóra mesta 

Spišské Podhradie 

hlavný kontrolór 

18. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mesta 

Spišské Podhradie na I. polrok 2023 

hlavný kontrolór 

19. Správy o výchovno vzdelávacej činnosti škôl, jej výsledkoch 

a podmienkach za školský rok 2021/2022  v zriaďovateľskej 

pôsobnosti mesta Spišské Podhradie  

predseda komisie, 
riaditelia škôl 
a školských zariadení  

20. Správy z komisií pri MZ  predsedovia komisií 

21. Rôzne  

22. Záver  predsedajúci 

 
Prítomní: 

Peter Hanigovský P Mgr. Milan Blahovský P 

Jozef Komara N Ing. Ján Lisoň P 

Mgr. Jozef Bača P Ing. Ivana Forgáčová P 

PaedDr. Jozef Fecko P Mária Kaľavská P 

Jozef Jenča P Vladimír Tomko P 

Bc. Ján Galarovič P   

Hostia podľa prezenčnej listiny 

 P = prítomný   N = neprítomný    
 
Pracovné komisie: 

Predsedajúci MVDr. Michal Kapusta 

Návrhová komisia Ing. Ján Lisoň 

Mgr. Milan Blahovský 

Jozef Jenča 
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Overovatelia zápisnice PaedDr. Jozef Fecko 

Bc. Ján Galarovič 

Zapisovateľ Dana Blahovská 

 
 
Rokovanie otvoril o 17:00 hod. primátor mesta.  V čase otvorenia rokovania bolo prítomných  10 
poslancov a MZ bolo uznášania schopné. 
 
Bod č.: 1 

Otvorenie  
 
MVDr. Michal Kapusta 
Privítal prítomných a otvoril rokovanie MZ. Rokovanie bude monitorované, bude z neho 
vyhotovený audiovizuálny záznam. Ospravedlnil sa p. Komara, pozvánku ste dostali poštou aj e-
mailom. 
 
Uznesenie č.: MZ-01-23-B-1 

MZ schvaľuje návrh programu rokovania. 

Zodpovedný: predsedajúci Termín: 26.01.2023 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  

Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara  Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
MVDr. Michal Kapusta 
Navrhujem doplniť do rokovania bod – „Stanovisko hlavného kontrolóra k poskytnutiu úveru“.  Sú 
aj iné návrhy na doplnenie programu rokovania? 
Ing. Ján Lisoň 
V pôvodnom bode 19 navrhujem zmeniť text tak,  aby názov tohto  bodu bol rovnaký  ako sú 
názvy správ škôl a školských zariadení.  
 
Uznesenie č.: MZ-01-23-B-2 

MZ schvaľuje doplnenie programu rokovania o bod: Stanovisko hlavného kontrolóra mesta 
Spišské Podhradie k dodržiavaniu podmienok na prijatie návratných zdrojov financovania.  

Zodpovedný: predsedajúci Termín: 26.01.2023 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  

Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara  Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Uznesenie č.: MZ-01-23-B-3 

MZ schvaľuje zmenu názvu bodu č. 19 v návrhu programu rokovania na: Správy o výchovno 
vzdelávacej činnosti škôl, jej výsledkoch a podmienkach za školský rok 2021/2022  
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v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Spišské Podhradie. 

Zodpovedný: predsedajúci Termín: 26.01.2023 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  

Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara  Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 2 

Voľba návrhovej komisie  
 
Bc. Ján Galarovič 
Do návrhovej komisie navrhujem Ing. Jána Lisoňa, Mgr. Milana Blahovského a Jozefa Jenču. 
 
Uznesenie č.: MZ-01-23-B-4 

MZ schvaľuje návrhovú komisiu v zložení Ing. Ján Lisoň, Mgr. Milan Blahovský, Jozef Jenča. 

Zodpovedný: primátor Termín: 26.01.2023 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  

Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara  Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 3 

Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  
 
MVDr. Michal Kapusta 
Za overovateľov určujem PaedDr. Jozefa Fecka a Bc. Jána Galaroviča. 
Za zapisovateľku určujem Danu Blahovskú. 
 
Bod č.: 4 

Informácie o investičných zámeroch, o stave príprav projektovej dokumentácie, 
o stave realizácie a financovaní investičných akcií, opráv a zhodnotenia majetku 
mesta Spišské Podhradie 

 

 
MVDr. Michal Kapusta 
IBV Pod Kameňolomom - máme právoplatné územné rozhodnutie pre elektriku. Ideme do 
druhého stupňa a to do stavebného povolenia. Firma Strojmont spol. s r.o.   predáva celú 
spoločnosť firme Bauska s.r.o. a tá už buduje  ďalšiu výrobnú  halu,  rozšíri  počet zamestnancov 
o desať ľudí.  Je tam kovovýroba pre stavebné práce. Je to stavebná firma, ktorá robí 20 rokov na 
trhu. 
Envirofond - boli sme úspešní v projekte   na vodu a kanál na IBV Svätý Martin, ale  Envirofond 
nenačerpal peniaze,  takže úspešní bez financií. Envirofond vyhlásil novú výzvu,  ale len pre 
samosprávy do 2 000 obyvateľov – pre nás nie. 
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Základná škola Školská 3  – máme na druhej kontrole verejné obstarávanie  na stavbu, máme 
v príprave zmluvu o poskytnutie NFP,  možno bude vo februári podpísaná a niekedy koncom 
februára alebo v marci  odovzdáme stavbu, ktorá má byť ukončená  do konca roka 2023.   
Základná škola Palešovo nám. 9 -  máme stavebné povolenie  a všetky súhlasné stanoviská, 
predpokladám, že právoplatné to bude veľmi rýchlo, podávame projekt cez plán obnovy. Zajtra 
mám stretnutie v Levoči  ohľadom tohto projektu. 
Energie – mesto má celkom  zazmluvnené  slušné ceny energií  čo sa týka plynu do 31.12.2023 
a to pre všetky budovy , okrem Nano Nagle. Na budovu Nano Nagle  nám prišla vyúčtovacia 
faktúra vo výške 4 800,- €,  kde je cena 10 násobne vyššia.  2,- €/1m3,  pri ostatných mestských 
budovách je cena za 1m3 – 0,2 €.  Elektrina – cenu máme zazmluvnenú v našich budovách na 
166,- €/kWh, okrem Materskej školy, tam je 400,- €/kWh, Kongresovej sály, tam je  600,- €/kWh  
a Domu smútku , tam je  800,- €/kWh. MŠK - tam sme mali zmluvnú cenu  800,-€/kWh, zrušili sme 
zmluvu   a zmenili, zmluva je na mesto  cez SPP, nie na MŠK,   dosiahli sme cenu 470,- €/kWh. 
Cez  prenesený výkon štátnej  správy by  budovy základných škôl  mali dostať vyrovnávku na 
regulované ceny 199,- a 99,- €/kW. 
Originály – materské školy, ZUŠ a naše budovy, tí ktorí sú drahší musia zaplatiť faktúry, ktoré 
prídu a cez štátnu pomoc majú žiadať o vyrovnanie Ministerstvo hospodárstva.   
Originálky a budova Nano Nagle a MŠK, budeme musieť platiť. Zatiaľ nám  preplatili nič  
a rozmýšľajú o septembri a októbri   a v novom roku uvidíme do kedy to bude. Budeme musieť 
platiť vyššie faktúry z vlastných prostriedkov a potom si budeme žiadať refundáciu. Na budúce MZ 
budeme rozprávať o úvere na bežné veci, aby nám nevypli energie na MŠK, Dome smútku 
a v Kongresovej sále.  Aby ste boli v obraze ako to vychádza u nás v meste.   
Peter Hanigovský 
Vodná nádrž Kobuľany, hovoril si na zasadnutí Finančnej komisie, že sa to zastavilo. Môžeš 
podať informáciu? 
MVDr. Michal Kapusta 
Potom v bode Rôzne. 
 
Uznesenie č.: MZ-01-23-A-1 

MZ berie na vedomie informácie o investičných zámeroch, o stave príprav projektovej 
dokumentácie, o stave realizácie a financovaní investičných akcií, opráv a zhodnotenia majetku 
mesta Spišské Podhradie. 

Zodpovedný:  Termín: 26.01.2023 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  

Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara  Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 5 
Kontrola plnenia uznesení  
 
Bc. Ján Galarovič 
Prečítal kontrolu plnenia uznesení. Správa tvorí prílohu zápisnice. 
Poslal som vám uznesenia od roku 2017 doposiaľ, zaslal som vám uznesenia, ktoré trvajú  a sú 
tam aj uznesenia, ktoré nie sú potrebné a bolo by dobre ich zrušiť. 
MVDr. Michal Kapusta 
Máme dnes dosť veľa toho. Keby sme chceli rušiť nejaké uznesenia,  dajme to na ďalšie 
zasadnutie MZ. My sme všetko prešli čo sme vedeli, možno sú aj staršie uznesenia, ktoré platia, 
môžeme ísť ešte do hĺbky,  ak s tým súhlasíte. 
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Uznesenie č.: MZ-01-23-A-2 

MZ berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení.  

Zodpovedný:  Termín: 26.01.2023 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  

Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara  Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 6 
Podnety občanov  
 
MVDr. Michal Kapusta 
Vítam občanov mesta. 
Mgr. Peter Vandraško 
Vážené dámy a páni, vážení poslanci, vážené poslankyne, vedenie mesta. Ďakujem za možnosť 
dnes vystúpiť  na zasadnutí mestského zastupiteľstva. Mám informáciu,  ktorá sa týka mesta 
a mojej osoby a preto som prišiel určité veci vysvetliť.  Týka sa to organizácie mesta a je mojou 
povinnosťou sa k tomu vyjadriť. Tento  problém vzišiel ešte za mojej funkcie poslanca. Dotkli sa 
ma určité  veci a zamrzeli, neurobili dobré meno mne,  mojej rodine, príbuzným a mojim 
priateľom. Ak máte informáciu k tomu čo chcem povedať, možno ste len niečo počuli, ja sa s tým 
potýkam od Vianoc  a už ma to prestalo baviť vysvetľovať. Preto som zvolil túto cestu, aby si to 
občania prečítali, ak budú čítať zápisnicu. Pred voľbami sa roztrhlo vrece s rôznymi anonymami, 
nevyhlo sa to ani mojej osobe. 21.12. 2022 som sa dozvedel z úst jedného známeho, ktorý mi 
oznámil, že moje meno bolo  úzko späté s listom, ktorý sa našiel v Poprade údajne pred 
nemocnicou  a nejakým  spôsobom sa dostal do rúk predstaviteľov MŠK,  ktorý bol  adresovaný 
na NAKA , ale nebol odoslaný  lebo  dotyčný čo ho našiel ho  doručil   niekde, ani neviem kde. 
Nevidel som ten list, vraj v ňom bolo poukazované na  praktiky, ktoré súviseli s MŠK.  Pri 
vyhodnotení tohto listu činovníkmi MŠK  alebo neviem kým bolo zhodnotené, že autorom tohto 
anonymu som ja. Bola to dosť znevažujúca záležitosť, stále nad tým premýšľam a pýtal som sa 
svojich známych  či to vedia a odpovedali mi či ty o tom nevieš, veď sa to rozpráva  už od leta. 
Keby som vedel o niečom takom, tak by som sa bránil už skôr. Verejne bolo rozprávané, že bola 
kontrola  na kasu v MŠK  a že som údajne ja týchto ľudí poslal na kontrolu. Toto ma už dopálilo 
a nevedel som kam sa pohnúť a ako sa brániť a vysvetľovať  ľudom, že s tým nemám nič 
spoločné. V decembri mi  je to oznámené a 3 mesiace sa o tom rozpráva,  šíri sa lož a klamstvo. 
Preto som tu lebo Mestský športový klub je  mestská organizácia. Ako  bývalý poslanec a bývalý 
člen MŠK a ŠK Slovan od roku 1974, ako bývalý hráč a tréner ako človek, ktorý tu naháňal kopec 
peňazí od sponzorov a od futbalového zväzu,  syn mi tu vyrastal v tomto klube  a ja som toto  mal 
urobiť? Je to smutné, že to musím teraz tu  predkladať. Rodina a hlavne dcéra, ktorá tu dnes sedí,  
ma vyzvala aby som s tým vyšiel a bránil sa. Jedni to šíria, to mi je ľúto a tí čo to vedeli a mi 
nepovedali, to mi je tiež ľúto. Šíri sa  to medzi hráčmi, verejnosťou a dokonca aj na  rodičovskom 
združení som sa s tým stretol. Povedzte mi ako sa mám brániť,  keby som tu neprišiel? Preto som 
zvolil aj túto cestu, ja nechcem aby ste robili sudcu, aby bol niekto potrestaný, ale  som tu  preto 
aby som prvý  krok urobil tu pred vami a povedal -  nie je to pravda, nemám s tým nič spoločné. 
Áno, mali sme výmenu názorov  ako ďalej v MŠK a zvolil som cestu, že 3.6.2018 som oznámil 
MŠK,  že končím ako podpredseda MŠK, svoje odstúpenie som dal písomne na vedomie aj 
mestského zastupiteľstvu. Ja 4 roky  nemám s MŠK  nič spoločné  a teraz by som s tým prišiel  
aby  som písal anonymné listy? Moje kroky budú smerovať ďalej, rozhodol som sa ísť aj súdnou 
cestou, podám trestné oznámenie za urážku na cti a krivé obvinenie, tu sa presiahli hranice. 
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Nemám s tým nič spoločné, ja som ten list  nevidel, neviem jeho obsah, ale viem, že niekto s tým 
listom chodí, s anonymom, ktorý  pripisujú mne. Mrzí ma, že som vám začiatok zasadnutia 
pokazil, ale musel som reagovať takto, mnohí ma poznáte ako výbušného ale priameho človeka, 
mám dosť chýb, ako každý,  ale toto nie, ja nie som udavač. Poslanci by mali vedieť, ak má 
organizácia mesta vážny problém,  aby si ju  vedeli brániť,  ak má nejaký problém momentálne so 
mnou, ale  ja som nič neurobil. Verím, že sa tu stretneme viackrát a určite verím, že sa to vyrieši. 
Moje kroky vedú k očisteniu seba. Už bolo dosť tých anonymov a teórií atď., obviňovaní, musí to 
raz skončiť. Neexistuje aby na základe anonymov sa takéto veci diali. Ďakujem, že ste ma 
vypočuli. Nič iné neviem len to čo som vám povedal a ostatné nech riešia orgány činné v trestnom 
konaní. 
MVDr. Michal Kapusta 
Pán Vandraško bol za mnou či môže prísť na MZ vystúpiť , samozrejme som súhlasil. 
Mgr. Milan Blahovský 
Som v malom šoku, sme dennodenne spolu, nič si nepovedal a ani som sa tieto veci nedozvedel 
z iných kruhov, možno, že nechodím do tých správnych kruhov, neviem to správne pomenovať, 
som prekvapený. 
Jozef Jenča 
Ja som tiež prekvapený, počujem to prvýkrát. 
Mgr. Peter Vandraško 
Ďakujem za pozornosť, príjemné rokovanie. 
 
Uznesenie č.: MZ-01-23-A-3 

MZ berie na vedomie podnety občanov.   

Zodpovedný:  Termín: 26.01.2023 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  

Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara  Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 7 

Stanovisko hlavného kontrolóra mesta Spišské Podhradie k dodržiavaniu 
podmienok na prijatie návratných zdrojov financovania 

 

 
Ing. Matúš Kacvinský 
Prečítal Stanovisko  hlavného kontrolóra mesta Spišské Podhradie k dodržiavaniu podmienok na 
prijatie návratných zdrojov financovania.  
Ku stanovisku ešte doplňujem  porovnanie podmienok prijatia návratných zdrojov financovania, ak 
vo výpočte budeme brať do úvahy rozpočtový rok 2022. Celkové bežné príjmy k 31.12.2022 boli 5 
053 627,20 €, z toho vlastné príjmy mesta boli vo výške 3 018 143,5 €. Úverová zaťaženosť bola 
na úrovni 25,09 % (zákonná podmienka je 60 % a mesto má túto podmienku ešte upravenú na 50 
%), percentuálne vyjadrenie orientačných ročných splátok bez uvažovania splátok nového úveru k 
vlastným príjmom bolo na úrovni 8,49 % a v prípade keď započítame aj splátky už nového úveru, 
tak je na úrovni  9,51 % ( zákonná podmienka je 25 %). 
 
Uznesenie č.: MZ-01-23-A-4 

MZ berie na vedomie Stanovisko hlavného kontrolóra mesta Spišské Podhradie k dodržiavaniu 
podmienok na prijatie návratných zdrojov financovania.   

Zodpovedný:  Termín: 26.01.2023 
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Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  

Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara  Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 8 
Žiadosť o poskytnutie úveru zo štátneho rozpočtu SR pre zelené investície 
mesta Spišské Podhradie – donor a garant úverovej zmluvy Environmentálny 
fond SR – vodovod a kanalizácia 

 

 
MVDr. Michal Kapusta 
Hovoríme o dvoch úveroch  cca 200 000,- € na bežné výdavky a cca 600 000,- € cez Envirofond.  
Druhý úver je na IBV Tehelňa na vodovod a kanál. Pred dvomi rokmi sme povedali, že môžeme 
ísť do spolupráce s firmou Fenix, že firma  bude hradiť všetky náklady, firma sa zaviaže a bude 
nám dávať peniaze na splácanie úveru, my to nebudeme splácať z vlastných aj úroky aj istinu. Je  
potrebné urobiť poriadnu zmluvu medzi mestom a firmou. Keby sme do toho išli tak pripravíme 
veci  s právnikmi, aby sme neublížili mestu a ani firme Fenix. Štát prijal zákon, že súkromný 
investor nemôže vybudovať kanál a vodovod zo štátnych financií,  môže to urobiť iba 
samospráva. Ak nepomôžeme touto cestou firme Fenix,  tak bude musieť hľadať iné možnosti aby 
prepojil IBV Svätý Martin  s mestom čo sa týka vodovodu a kanálu. Kolaudovať  to budeme my, 
my sme stavebníkom, pôjde to do majetku mesta. Majetok  nestratíme ale ako mesto nemáme 
financie aby sme splácali tento úver. Na ďalšom zasadnutí MZ nás čaká prijatie ďalšieho úveru, 
s ktorým potrebujeme vyplatiť záväzky. Toto je  spôsob vládnutia tejto vlády, ktorá teraz je, minulý 
rok nám urobila „sekeru“ 150 000,- €. Na stole máme nezaplatené faktúry vo výške 130 000,- €. 
Ak  máme   ísť  do toho, tak jedine vtedy keď  bude firma Fenix  komplet splácať tento úver, úroky. 
Formu musíme nájsť cez právnikov. Otázkou je či sme s týmto stotožnení aby sme firme Fenix 
pomohli – stavia  domy a predáva pozemky, má schválené  a ide stavať domov sociálnych služieb  
pre 40 klientov,  kde bude zamestnaných 30 ľudí + materskú školu  a jasle + nejaké zázemie. Sú 
pripravení vykúpiť  ďalšie pozemky  - hovoríme o bazénoch a o atrakciách cestovného ruchu.  
Treba to zvážiť, viem, že je to neštandardný krok, ale toto je ponuka z mojej strany, ktorú som dal 
firme Fenix. 
Ospravedlňujem vedúcu ekonomického oddelenia, je chorá, poprosím stanovisko finančnej 
komisie.  
Ing. Ján Lisoň 
Dostali sme k materiálom na zasadnutie MZ aj dokument z Envirofondu, z dokumentu vychádza 
že  splatnosť úveru je od 3 do 20 rokov, úroková sadzba je vo výške 0,1 % a zabezpečenie  
blankozmenkou. O tom hovorí vo svojom  stanovisku aj hlavný kontrolór.  Musím pripomenú, že 
ozaj je dôležité aby sme mali s developerom poriadnu zmluvu, ktorá bude aj zabezpečená,  
pretože tá doba splácania je veľmi dlhá, ďaleko prevyšuje nejaký horizont jedného volebného 
obdobia. A dlžníkom úveru zostane mesto. Záujmy mesta musíme chrániť. 
Finančná komisia  navrhuje MZ schváliť prevzatie úveru z Envirofondu na rozšírenie alebo 
rekonštrukciu existujúcej stokovej siete v lokalite Sv. Martin v sume 350 891,50 €. 
Finančná komisia navrhuje MZ schváliť prevzatie úveru z Envirofondu na rozšírenie alebo 
rekonštrukciu existujúceho verejného vodovodu v lokalite Sv. Martin v sume 264 799,46 €. 
MVDr. Michal Kapusta 
Schválili sme v decembri 2022 úver vo výške  200 000,- €, ten sa ešte nečerpal, dali sme žiadosť 
na prefinancovanie doterajších nákladov  na vodnú nádrž. Prišlo nám nesúhlasné stanovisko, 
podporia nás vtedy,  ak začneme stavať. Následne nám prišlo, že nám schválili  6 500,- €  na 
odvod spalín  zo ZUŠ, tzv. znečisťovanie ovzdušia, je to cez Envirofond.  Splátky sú vyššie ako 
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cez banku. Cez Envirofond budeme žiadať prefinancovanie  5% pre ZŠ Školská 3 na preplatenie 
projektovej dokumentácie, to je nejakých 40 tis. €, spolu 90 000,- € a ZŠ Palešovo nám. 9 
prefinancujú nám projektovú dokumentáciu vo výške 40 tis. €.  Ten balík čo sme schválili 
v decembri nebude čerpaný celý, len časť. 
Peter Hanigovský 
K úveru čerpanému z Envirofondu.  Každý investor, ktorý začína realizovať investičnú činnosť si 
musí prejsť od zámeru po začiatok realizácie procesom, v ktorom najpodstatnejšiu časť tvoria 
financie na celkovú realizáciu.  Každý investor sa preto logicky snaží nájsť lacné zdroje, prípadne 
zbaviť sa niektorých investícií. Pri realizácii Sv. Martina mesto za 1,- € odkúpilo 22 000 m2 
pozemkov pod komunikácie. Mesto svojou činnosťou uspelo so žiadosťou na Ministerstve 
investícií, regionálneho rozvoja a informatiky, kde sme  na výstavbu cesty dostali 328 tis. €. 
Spoluúčasť mesta bola 5% cca 16 000,- €.  Investor ušetril zdroje na budovanie komunikácie. 
Pozemky pri cene zhruba 15,- €/1m2, spred roka a pol, ktoré sme nadobudli by boli zhruba v cene 
330 tis. €. Úver na vodu a kanalizáciu z Envirofondu, ktoré mesto chce zobrať a následne ich po 
vzájomných zmluvných dohodách má splácať investor, majú podľa mňa niekoľko otázok. 

1. Existuje niekde na Slovensku takáto spolupráca? 
2. Mesto by nemalo byť účastníkom takejto výstavby. 
3. Zníži investor cenu nehnuteľností, keď má investor profit minimálne v rozdieli  medzi 0,1% 

úrokovou sadzbou fondu a 3-4% úrokovou sadzbou v bežných finančných ústavoch? 
4. Príjme mesto ďalšie úvery tohto typu aj pre investora Pivovaru II, prípadne ďalších? 

Každý investor má snahu ukončiť stavbu, skolaudovať a mať skorší profit zo zrealizovaných 
stavieb. Preto si myslím, že investor by financie na kanál a vodu zabezpečil aj bez našej 
environmentálno úverovej spolupráce. 
Mali sme tu už v minulosti viacero podnikateľov, ktorí chceli v meste kadečo robiť. Sú aj také firmy 
aj onaké, keď  niekto ide do takejto akcie, tak má všetko skalkulované dopredu.  Ja sa prikláňam 
k tomu, aby si firma tieto veci riešila sama. Aby mesto do toho nevstupovalo. 
MVDr. Michal Kapusta 
Mesto Spišské Podhradie  po dlhých rokoch pripravilo IBV  Pivovar I. Je tam postavených do 30 
domov.  Kúpili sme pozemky  od rímsko-katolíckej cirkvi a cez Envirofond sme získali 400 tis. € na 
vodu a kanál. Na IBV Pivovar  sme prerobili 400 – 500 tis. € lebo sme predávali pozemky za 14,- 
€/1m2. Chceli sme aby tu v meste zostali mladí ľudia.  Pivovar II. -  mesto musí prepojiť cestu 
s Trhoviskom čo bude stáť 150 – 200 tis. €.  Získali sme 7 000 m2 na Pivovare II.  Lokalita Bielidla 
– investor kúpil roľu, ideme do vyvlastňovania, mesto to zaplatí, aby súkromný investor na  
kúpených pozemkoch, kde cenu nevieme a ani nechcem vedieť  mohol začať stavať  domy a tak 
otvoril ďalšiu lokalitu na výstavbu čiže mesto dotuje aj inde. DSS Johanka sme pomohli tiež,  
mesto sa zaviazalo na SPP , mesto do toho vstúpilo, aby  budovu nekúpili neprispôsobiví občania 
a že je to verejný záujem mať ďalšiu DSS a ďalšie pracovné miesta. Teraz je tam DSS Johanka 
so 40 lôžkami a zamestnaných je tam 30 ľudí.  Prístupová cesta k DSS Johanka -  zase mesto 
muselo vysporiadať komunikáciu,  to boli chyby štátu spred 30-40 rokov, aj v minulosti mesto 
urobilo viacero nákupov  – pozemok pri štadióne – mal byť hotel, pozemky pri kostole a podobne. 
Keď nebudú developeri, ak nebudú súkromné investície, tak bude do toho mesto musieť 
investovať. Ani jedna IBV nie je pre mesto zisková.  Pre nás je prioritou, že sa zvýši počet 
obyvateľov a prídu  vyššie podielové dane, sú tu mladí ľudia, kde fungujú školy, škôlky, šport 
a kultúra a mesto žije aj dôchodcovia, kde sú DSS. Máme 180 lôžok v DSS, ani jeden domov nie 
je náš, teraz sa ide kolaudovať VIVA, kde bude ďalších 12 lôžok, v areáli bývalej tehelne  ďalších 
40 lôžok a ak by prišiel  developer  za nami a  bude mať záujem o výstavbu DSS sv.  Štefana, 
veľmi radi mu podáme pomocnú ruku tak,  aby sme neohrozili ani jednu stranu. Určite je tu riziko, 
keby firma Fenix skončila,  tak by sme to museli splácať my. Chcem garanciu do zmluvy , ak by 
k tomu došlo aby sme mali ako záruku pozemky, voda a kanál bude náš. Viem, že je to  zvláštna 
forma spolupráce, ale keby vyšli tie zámery, ktoré firma Fenix má, tak by bol v meste  prekrytý  50 
metrový bazén  a bude ho firma prevádzkovať, tak to je výhra. Ani školy na Komenského ulici  by 
sme sa neboli „zbavili“ keby sme nebáli réžie. Vieme veľa urobiť a postaviť sami, ale nevieme to 
sami udržať – réžia a prevádzka sú veľmi náročné. Ja netlačím, ja vysvetľujem. Povedal som 
pánov Magulovi o tejto  možnosti a že vás skúsim presvedčiť. 
PaedDr. Jozef Fecko 
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Kedy bude urobená  zmluva,  na základe ktorej  bude zábezpeka, keby firma prišla do úpadku? 
Aby sme náklady neniesli my. 
MVDr. Michal Kapusta 
Zmluvu budeme pripravovať vtedy, ak úver schválime.   Otázkou je,  že či chceme ísť touto cestou 
alebo nie, lebo ak nie,  nebudeme platiť právnikov aby pripravovali zmluvu a na MZ si povieme, že 
do toho nejdeme.  Nevyhodím peniaze do vzduchu pre právnikov.  Ak máte vo mne dôveru a ak 
to dnes  schválime, tak zmluvu dáme pripraviť a dostaneme ju na prerokovanie.  Bez vášho 
súhlasu k tejto zmluve nepodpíšem úverové zmluvy s Envirofondom. To vám dávam moje slovo 
primátora mesta Spišské Podhradie. Verím, že mi dôverujete.  
PaedDr. Jozef Fecko 
Firma bude ručiť pozemkami? 
MVDr. Michal Kapusta 
Budeme  o tom rokovať, pán Magula je tomu nastavený. Musíme mať jasno či to chceme alebo 
nie. 
 
Uznesenie č.: MZ-01-23-B-5 

MZ schvaľuje prijatie úveru od Environmentálneho fondu vo výške 350 891,50 € zabezpečeného 
blankozmenkou na financovanie investícií v zmysle podmienok špecifikácie podpory formou úveru 
pre obce a vyššie územné celky s dobou splatnosti 20 rokov. Investičný zámer rozšírenie alebo 
rekonštrukcia existujúcej stokovej siete verejnej splaškovej kanalizácie v lokalite Sv. Martin pod 
názvom Obytný súbor Svätý Martin – 1. Etapa, Spišské Podhradie  SO-05 - Splašková 
kanalizácia. 

Zodpovedný: primátor Termín: 26.01.2023 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  

Peter Hanigovský - Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara  Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko 0 Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Uznesenie č.: MZ-01-23-B-6 

MZ schvaľuje prijatie úveru od Environmentálneho fondu vo výške 264 799,46 € zabezpečeného 
blankozmenkou na financovanie investícií v zmysle podmienok špecifikácie podpory formou úveru 
pre obce a vyššie územné celky s dobou splatnosti 20 rokov. Investičný zámer rozšírenie alebo 
rekonštrukcia existujúcej siete verejného vodovodu v lokalite Sv. Martin pod názvom Obytný 
súbor Svätý Martin – 1. Etapa, Spišské Podhradie SO-04 - verejný vodovod. 

Zodpovedný: Primátor Termín: 26.01.2023 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  

Peter Hanigovský - Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara  Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko 0 Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 9 

Prenájom vláčika Hanička pre LTE Slovakia – prevádzkovateľa vlaku pre rozvoj 
cestovného ruchu v Spišskom Podhradí a okolí 
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MVDr. Michal Kapusta 
Hlavný kontrolór  nám robil kontrolu nájomných zmlúv a nemali sme podpísanú zmluvu na 
prenájom vláčika Hanička. Cez osobitný zreteľ teraz ideme robiť opravu. Jediná spoločnosť,  ktorá 
išla s nami do  spolupráce LTE Slovakia,  mesto to  prevádzkovať nemohlo, nemáme licenciu. 
Ing. Ján Lisoň 
Finančná komisia navrhuje MZ schváliť zámer prenájmu motorového vlakového vozňa „Hanička“ 
pre spoločnosť LTE Logistic Transport Slovakia s.r.o., Kopčianska 1, Bratislava.  
 
Uznesenie č.: MZ-01-23-B-7 

MZ schvaľuje zámer prenájmu hnuteľného majetku mesta vopred vybratému nájomcovi z dôvodu 
hodného  osobitného zreteľa a to motorový vlakový vozeň T 810 489 (Hanička) pre spoločnosť 
LTE Logistik a Transport Slovakia, s.r.o., Kopčianská 1, Bratislava z dôvodu prevádzkovania 
motorového vlakového vozňa pre podporu cestovného ruchu v meste Spišské Podhradie a v okolí 
Spišského hradu. 

Zodpovedný: Primátor Termín: 26.01.2023 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  

Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara  Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 10 
Zriadenie vecného bremena na pozemkoch mesta v prospech VSD lokalita – IBV 
Tehelňa 

 

 
MVDr. Michal Kapusta 
Elektrárne idú ťahať elektriku na tieto pozemky, idú cez naše pozemky. Ide o 90 m káblu a cena je 
192,- €.   
Ing. Ján Lisoň 
Finančná komisia navrhuje MZ schváliť zriadenie odplatného vecného bremena spočívajúceho 
v umiestnení elektro-energetického zariadenia na pozemok – parcela KN-C 2203/3, ostatná 
plocha v prospech Východoslovenskej distribučnej, a.s. , Mlynská 31, Košice za cenu 192,- €/1 
rok. 
Mgr. Milan Blahovský 
Majetková, kontrolná a škodová komisia odporúča MZ schváliť zriadenie odplatného vecného 
bremena spočívajúceho v umiestnení elektro-energetického zariadenia na pozemok – parcela 
KN-C 2203/3, ostatná plocha v prospech Východoslovenskej distribučnej, a.s., Mlynská 31, 
Košice. 
Peter Hanigovský 
Komisia výstavby, územného plánu a regionálneho rozvoja navrhuje MZ schváliť zriadenie 
vecného bremena v prospech Východoslovenskej distribučnej, a.s., Mlynská 31, 042 91  Košice 
na parcele C-KN 2203/3  podľa GP č. 270/2022 vyhotoveného spoločnosťou GEOS Košice, s.r.o. 
 
Uznesenie č.: MZ-01-23-B-8 

MZ schvaľuje zámer zriadenia vecného bremena v prospech oprávneného z vecného bremena – 
Východoslovenská distribučná, a.s., Mlynská 31, 042 91 Košice, IČO: 36599361 spočívajúce 
v práve strpieť umiestnenie elektroenergetického zariadenia na pozemku nachádzajúceho sa 
v k.ú. Spišské Podhradie, zapísaného na LV č. 1 a to parcela reg. C KN, parc. č. 2203/3 ostatná 
plocha vo výmere 7889 m2, v rozsahu geometrického plánu č. 270/2022 vyhotoveného 
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spoločnosťou GEOS Košice, s.r.o., Gemerská 2068/3, 040 11 Košice.  

Zodpovedný: Primátor Termín: 26.01.2023 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  

Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara  Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 11 

Zriadenie vecného bremena na pozemkoch ŽSR v prospech mesta, napojenie 
sietí pre Komunitné centrum Štefánikova 40 

 

 
MVDr. Michal Kapusta 
Už nám to visí zopár rokov. Dal by som to schváliť aby sme mali aspoň niečo. 
Ing. Ján Lisoň 
Finančná komisia navrhuje MZ schváliť podanie žiadosti o zriadenie vecného bremena na 
pozemkoch ŽSR v priestoroch Komunitného centra v prospech mesta Spišské Podhradie. 
 
Uznesenie č.: MZ-01-23-B-9 

MZ schvaľuje zaslanie žiadosti ŽSR na zriadenie vecného bremena na parcele KNC 1843/1 LV č. 
889 v majetku ŽSR SR z dôvodu napojenia elektrických rozvodov pre budovu Komunitného 
centra Štefánikova 40 Spišské Podhradie. 

Zodpovedný: Primátor Termín: 26.01.2023 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  

Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara  Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 12 

Vyhlásenie OVS na predaj novovzniknutej parcely C-KN 1444/15 ostatné plochy 
o výmere 112 m2 k.ú. Spišské Podhradie 

 

 
MVDr. Michal Kapusta 
Vieme čo to je? Je to parcela za garážami na Májovej ulici. Poprosím stanoviská komisií. 
Ing. Ján Lisoň 
Finančná komisia na svojom zasadnutí dňa  28.11.2022 prerokovala žiadosti o odkúpenie 
uvedenej parcely prijala uznesenie. Finančná komisia  navrhuje MZ pozemok C-KN 1444/1 
odpredať formou OVS za cenu min. 25,- €/1m2.  Zároveň navrhuje MZ k termínu ukončenia OVS 
na predaj pozemku parcela C-KN 1444/1 vysporiadať vzťahy na pozemku podľa nájomnej zmluvy 
uzatvorenej s Petrom Kalafutom. 
Peter Hanigovský 
Komisia výstavby, územného plánu a regionálneho rozvoja odporúča MZ vyhlásiť na predaj časti 
parcely KN-C 1444/1, ostatná plocha zap. Na LV č. 1 v k.ú. Spišské Podhradie obchodnú verejnú 
súťaž.  
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Mgr. Milan Blahovský 
Majetková, kontrolná a škodová komisia odporúča MZ odpredať časť parcely KN-C 1444/1 formou 
obchodnej verejnej súťaže. Cenu navrhuje určiť finančnej komisii. 
MVDr. Michal Kapusta 
Sú dve žiadosti o odkúpenie tohto pozemku. Uvidíme kto bude úspešný. Prečítal podmienky OVS. 
Ing. Lisoň navrhuje na zápis do katastra 100 dní, otázka je k podmienkam  – skúsme k tomu 
diskutovať. 
Ing. Ján Lisoň 
Navrhujem do podmienok OVS dať aj: 

- návrh na zápis zmeny vlastníctva do KN podá predávajúci do  100 dní od prvého dňa 
nasledujúceho mesiaca po vyhlásení výsledku OVS 

- úspešný účastník OVS pri zápise vlastníctva pozemku  je povinný zniesť zápis ťarchy 
v KN: vlastník a každodobý nasledujúci vlastník pozemku je oprávnený na pozemku 
parcela KNC 1444/15 vykonať len také úpravy terénu a stavebné zmeny, ktoré nevytvoria 
podmienky na stekanie povrchovej vody k stavbám na susedných pozemkoch, parcely č. 
1437, 1438, 1439, 1440, 1441, 1444/2 

Je tam platná nájomná zmluva, dnes je tá plocha prenajatá. V zmluve nie je uvedená výpovedná 
doba nájmu čiže platí všeobecná a to  3 mesiace,  tak preto som navrhol tých 100 dní. Ja neriešim 
kedy má zaplatiť úspešný uchádzač za pozemok a druhá moja podmienka je taká ako je tam 
napísané, ak by uspel záujemca tak minimálne keď si bude spevňovať plochu na parkovanie 
vozidiel alebo realizovať v budúcnosti stavbu, tak bude zvyšovať úroveň pozemku a hrozí, že nám 
lebo aj ja tam mám garáž,  bude stekať voda pod zadné časti garáží. 
Bc. Ján Galarovič 
V návrhu je uvedené, že my budeme platiť za návrh na vklad  a to sa mi nezdá. 
MVDr. Michal Kapusta 
Keď bude zapísaná ťarcha tak je poplatok 2 x 66,- €. Berieme my na seba zápis? 
Mgr. Jozef Srnka 
Prečo by sme mali zaťažiť pozemok, ktorý ideme predať, na to máme stavebný úrad. Načo ju tam 
ideme dávať? 
MVDr. Michal Kapusta 
Máme stavebný  úrad, ale majiteľ nemusí dať žiadosť o ohlásenie drobnej stavby a urobí 
spevnenú plochu a budú vlastníkom priľahlých garáží moknúť steny. To je môj názor. 
Ing. Ján Lisoň 
Nás bude stáť ešte zápis ťarchy, tak dajme min. cenu 30,- €/1 m2. 
MVDr. Michal Kapusta 
Pán Koperdak predáva pozemky za 30,- €/1 m2, ktoré kúpil od mesta za 14. 
Bc. Ján Galarovič 
Parcela 1444/2  nie je susediaca parcela s pozemkom, ktorý chceme predávať. 
MVDr. Michal Kapusta 
Ja si myslím, že je dotknutá v rohu. 
Vladimír Tomko 
Žiadna cestička alebo ulička tam nebude? Keby som chcel urobiť  fasádu na garáži? 
MVDr. Michal Kapusta 
Podľa stavebného zákona ťa musí majiteľ susedného pozemku  pustiť. Nesúhlasím s tým, aby 
tam bola ulička, na pozemku mesta. 
Vladimír Tomko 
Aby to nebolo tak ako s garážami na Májovej ulici, kde nie je prístup k zadnej strane garáže. 
Peter Hanigovský 
Ťarcha sa dá zrušiť. 
Ing. Ján Lisoň 
Nesúhlasím, lebo zabrániť tomu aby niekto na svojom pozemku robil rôzne  úpravy nemôžeme. 
 
Uznesenie č.: MZ-01-23-B-10 

MZ schvaľuje predaj nehnuteľného majetku mesta Spišské Podhradie formou obchodnej verejnej 
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súťaže a to pozemok – novovzniknutá parcela KN-C 1444/15 – ostatná plocha vo výmere 112 
m2, nachádzajúca sa v k.ú. Spišské Podhradie a stanovuje nasledovné podmienky: 

- Termín podávania súťažných ponúk: 22.02.2023 do 11.00 hod. 
- Minimálna cena: 30,- €/1m2 
- Výberová komisia: poslanci MZ 
- Návrh na zápis zmeny vlastníctva pozemku do KN podá predávajúci do 100 dní od prvého 

dňa nasledujúceho mesiaca po vyhlásení výsledku OVS 

Zodpovedný: Primátor Termín: 26.01.2023 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  

Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara  Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Uznesenie č.: MZ-01-23-B-11 

MZ schvaľuje ďalšiu podmienku pre OVS na predaj pozemku parcela KN-C 1444/15 – ostatná 
plocha vo výmere 112 m2,  úspešný účastník OVS pri zápise vlastníctva pozemku je povinný 
zniesť zápis ťarchy v KN: vlastník a každý nasledujúci vlastník pozemku je oprávnený na 
pozemku parcela KN-C 1444/15 vykonať len také úpravy terénu a stavebné zmeny, ktoré 
nevytvoria podmienky na stekanie povrchovej vody k stavbám na susedných pozemkoch – 
parcely č. 1437, 1438, 1439, 1440, 1441. 1444/2. 

Zodpovedný: Primátor Termín: 26.01.2023 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  

Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara  Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič 0 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 13 
Vyhlásenie OVS na predaj ojazdeného osobného automobilu Škoda Octavia 
LE305AJ 

 

 
MVDr. Michal Kapusta 
Poprosím stanoviská  komisií. 
Ing Ján Lisoň 
Finančná komisia navrhuje MZ schváliť odpredaj osobného motorového vozidla Octavia Combi 
LE305 AJ formou OVS za cenu minimálne 2 000,- €.  
Mgr. Milan Blahovský 
Majetková, kontrolná a škodová komisia odporúča MZ odpredaj osobného motorového vozidla 
Škoda Octavia s inventárnym číslom DPR0006444/00094 formou VOS za cenu 1 000,- €k, ale 
súhlasím s cenou , ktorú navrhla finančná komisia.  
 
Uznesenie č.: MZ-01-23-B-12 

MZ schvaľuje predaj hnuteľného majetku mesta Spišské Podhradie formou obchodnej verejnej 
súťaže a to osobný automobil Škoda Octavia Combi, LE305AJ a stanovuje nasledovné 



15 

 

podmienky: 
- Termín podávania súťažných ponúk: 22.02.2023 do 11.00 hod. 
- Minimálna cena: 2 000,- € 
- Výberová komisia: poslanci MZ 

Zodpovedný: Primátor Termín: 26.01.2023 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  

Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara  Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič 0 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 14 

Majetkové: 
1. Ing. Jozef Čarný a manž. Ing. Slavka Čarná, Komenského 18, Spišské 

Podhradie – žiadosť o odkúpenie pozemku 

 

 
MVDr. Michal Kapusta 
Poprosím stanoviská komisií. 
Peter Hanigovský 
Komisia výstavby, územného plánu a regionálneho rozvoja navrhuje MZ odpredať parcelu E-KN 
2631/2 orná pôda o výmere 154 m2 v k.ú. Spišské Podhradie pre Ing. Jozefa Čarného a manž. 
Ing. Slavku Čarnú, Komenského 18, Spišské Podhradie za cenu, ktorú určí finančná komisia. 
Ing. Ján Lisoň 
Finančná komisia navrhuje MZ schváliť zámer priameho predaja pozemku E-KN 2631/2 o výmere 
154 m2 pre Ing Jozefa Čarného a manž. Ing. Slavku Čarnú, Komenského 18, Spišské Podhradie 
z dôvodu hodného  osobitného zreteľa za cenu 25,- €/1m2. 
Mgr. Milan Blahovský 
Majetková, kontrolná a škodová komisia odporúča MZ schváliť odpredaj pozemku parcela KN-E 
2631/2, orná pôda vo výmere 154 m2, nachádzajúceho sa v k.ú. Spišské Podhradie formou 
osobitného zreteľa pre Ing. Jozefa Čarného a Ing. Slavku Čarnú, Komenského 18, Spišské 
Podhradie za cenu 25,- €/1m2. 
Ing. Ján Lisoň 
Žiadatelia sú podielovými spoluvlastníkmi  susednej parcely. Ich zámerom je zriadiť sklad tovaru 
v kontajneroch,  z parkoviska sa potrebujú na svoju parcelu dostať práve cez uvedený pozemok, 
ktorý žiadajú odkúpiť. 
 
Uznesenie č.: MZ-01-23-B-13 

MZ schvaľuje zámer priameho  predaja majetku mesta z dôvodu hodného osobitného zreteľa  
a to pozemok – parcela KN-E 2631/2 – orná pôda vo výmere 154 m2, nachádzajúca sa v k.ú. 
Spišské Podhradie, zapísaná na LV č. 2269  pre Ing. Jozefa Čarného 04443 Budimír 115,  a Ing. 
Slávku Čarnú, Komenského 18, Spišské Podhradie na vytvorenie podmienok  rozvoja 
podnikateľskej činnosti v meste Spišské Podhradie. 

Zodpovedný: Primátor Termín: 26.01.2023 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  

Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara  Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
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Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 

Majetkové: 
2. Marek Kukura a Štefánia Kukurová, Podzámková 28, Spišské Podhradie – 

žiadosť o odkúpenie pozemku 

 

 
MVDr. Michal Kapusta 
Chcú kúpiť pozemok na Starom  jarku, kde sme zamenili   dom aj s pozemkom s p. Mižigarom. 
Sme vlastníkmi, ale máme tam podmienku vybudovať siete na IBV Kameňolom  do júna 2023.  
Peter Hanigovský 
Komisia výstavby, územného plánu a regionálneho rozvoja navrhuje MZ zamietnuť žiadosť 
Mareka Kukuru a Štefánie Kukurovej, Podzámková 28, Spišské Podhradie z dôvodu, že mesto 
Spišské Podhradie má s uvedeným pozemkom iný zámer. 
Mgr. Milan Blahovský 
Majetková, kontrolná a škodová komisia odporúča MZ zamietnuť žiadosť Mareka Kukuru 
a Štefánie Kukurovej, Podzámková 28, Spišské Podhradie o odkúpenie pozemku – parcela KN-C 
1322/2, záhrada vo výmere 288 m2 z dôvodu, že mesto Spišské Podhradie má s predmetným 
pozemkom iný zámer. 
Ing. Ján Lisoň 
Finančná komisia navrhuje MZ zamietnuť žiadosť Mareka Kukuru a Štefánie Kukurovej, 
Podzámková 28, Spišské Podhradie. 
PaedDr. Jozef Fecko 
Keď sa uvoľní zámena je možnosť, že sa im to predá? 
MVDr. Michal Kapusta 
Zostane nám dom so znaleckým posudkom 120 000,- €. Dom by sme  prerobili na mestské 
nájomné byty alebo to predáme za 120 000,- €.  My potrebujeme 120 000,- € na IBV Pod 
Kameňolomom, na pozemky, ktoré sme s p. Mižigarom zamenili za dom na Starom jarku. 
Pozemok, o ktorý majú žiadatelia záujem je veľmi  lukratívny. Ak by sme išli do rekonštrukcie 
domu na nájomné byty, tak predmetný pozemok  by mohol byť použitý  ako cesta na parkovanie 
nájomníkov domu, keď nebudú mať priestor na parkovanie tak budú stáť na Starom jarku a ten 
bude obsadený celý. Ak tento pozemok predáme tak „zarúbeme“ túto cestu. Myslím si, že to 
uškodí záujmom mesta. 
PaedDr. Jozef Fecko 
To je v ochrannom pamiatkovom pásme? 
MVDr. Michal Kapusta 
Áno. 
 
Uznesenie č.: MZ-01-23-F-1 

MZ zamieta žiadosť Mareka Kukuru a Štefánie Kukurovej, Podzámková 28, Spišské Podhradie 
na odkúpenie pozemku. 

Zodpovedný:  Termín: 26.01.2023 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  

Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara  Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
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Majetkové: 
3. Farma Beharovce, s.r.o., Beharovce 37 – žiadosť o zníženie nájmu 

 

 
MVDr. Michal Kapusta 
Jedná sa o pozemky, ktoré sme získali zámenou pozemkov s biskupstvom a dali sme ich  do 
prenájmu. Volal som im, že keď nesúhlasia s cenou nájomného 40,- €/1 ha,  tak rozviažeme 
nájomnú zmluvu. Zmenili názor, že súhlasia a už aj zaplatili nájomné. 
Ing. Ján Lisoň 
Finančná komisia na zasadnutí 28.11.2022 opätovne prerokovala žiadosť a trvá na svojom návrhu 
z 12.09.2022, t.j. zamietnuť žiadosť. 
Mgr. Milan Blahovský 
Majetková, kontrolná a škodová komisia na zasadnutí dňa 29.11.2022 odporučila MZ zamietnuť 
žiadosť o zníženie nájmu pre Farmu Beharovce, s.r.o., Beharovce 37. 
 
Uznesenie č.: MZ-01-23-F-2 

MZ zamieta žiadosť Farmy Beharovce, s.r.o., Beharovce 37 o zníženie nájmu. 

Zodpovedný:  Termín: 26.01.2023 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  

Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara  Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 

Majetkové: 
4. Určenie ceny motohodiny a ceny práce traktora Zetor Proxima na prevoz 

kontajnerov a ceny za prenájom plošiny 

 

 
MVDr. Michal Kapusta 
Poprosím predsedu finančnej komisie.  
Ing. Ján Lisoň 
Finančná komisia podrobne prerokovala náklady na PHM, údržbu, amortizáciu, cenu práce 
traktora Zetor Proxima pri prevoze kontajnerov. Je tam jeden zásadný otáznik a to či mesto bude 
v tom smere podnikať, aj  preto sme  určenie návrhu výšky náhrady nákladov na prevádzku 
traktora a plošiny   nedokončili lebo sme nemali všetky údaje. Vrátime sa k tejto veci na ďalšom 
zasadnutí komisie. 
 
Uznesenie č.: MZ-01-23-A-5 

MZ berie na vedomie informácie  podané k bodu 4 - Určenie ceny motohodiny a ceny práce 
traktora Zetor Proxima na prevoz kontajnerov a ceny za prenájom plošiny. 

Zodpovedný:  Termín: 26.01.2023 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  

Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara  Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
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Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 

Majetkové: 
5. Marek Horváth, Štefánikova 156, Spišské Podhradie – žiadosť o nájom 

pozemku 
6. Advokátska kancelária JUDr. Marcela Kuníková, Bernolákova 17, Spišská 

Nová Ves, právna zástupkyňa Štefana Škopa a Heleny Škopovej – návrh 
na uzavretie nájomnej zmluvy 

 

 
MVDr. Michal Kapusta 
Tieto žiadosti sme dlho zamietali, zamietame a máme stanovisko, že nie. Máme ale skúsenosti 
s p. Mižigarom, že nám ušiel predaj domu v meste, kúpil ho za 50 000,- € a mestu ponúkol za 
120 000,- €. Ak to urobia ďalší, tak mesto nemá financie na odkupovanie domov.  Som preklopil  
svoje myšlienky v hlave, nech majú svoj priestor. Nič nepredáme len dáme pozemok do nájmu za 
tej podmienky, že tam bude samostatná budova, samostatne kolaudovaná,  so samostatným 
číslom. Náš nájomný byt  bude nájomným bytom, vchod medzi domami musia zamurovať a bude 
mať samostatné číslo, ak s tým budú súhlasiť, ak nie, pôjde sa súčasná čierna stavba búrať. 
Exekútor  to zbúra na naše náklady  a my budeme vymáhať od nájomníkov.  To sme urobili 
v Katúni keď sa búrala garáž. 
Peter Hanigovský 
Komisia výstavby, územného plánu a regionálneho rozvoja má tento bod na rokovanie v mesiaci 
február.   
Ing. Ján Lisoň 
Finančná komisia na rokovaní dňa  12.09.2022 navrhla MZ  zamietnuť žiadosť. Ja využijem slovo 
a mám otázku čo sa týka energií a vody, sme odberateľom? 
MVDr. Michal Kapusta 
Energií nie, vody áno. 
Ing. Ján Lisoň 
Voda áno – chcem sa spýtať  či majú všetky záväzky obidvaja žiadatelia o prenájom pozemku 
voči mestu uhradené, ak nemajú nevidím dôvod aby sme  sa ich žiadosťou  zaoberali. Ďalšou 
otázkou je či môžeme tieto domy, ktoré boli  postavené z úveru ŠFRB predávať? Ak by sme 
umožnili na pozemkoch mesta realizovať stavby, tak ich oddeliť a  treba očakávať, že minimálne 
10 žiadateľov príde s takouto žiadosťou. Stotožňujem sa s tvojim názorom p. primátor, len 
nevidím dôvod aby, ak sú tam dlhy na nájomnom a vode aby sme sa tým zaoberali  a aby sme sa 
pripravili na ďalších žiadateľov. A aby si  odberné miesto na vodu  vybudovali sami a my 
nebudeme znášať žiadne riziko platenia alebo neplatenia . Som zato, aby sa im to  umožnilo ale 
zistiť či sú dlžníkmi, aby sme pripravili postupnosť pre budúcnosť.  
MVDr. Michal Kapusta 
Nájomné byty musia byť viazané 30 rokov, kolaudovali sa v roku 2006 – 2007. Minimálne ten 
spodný rad musí byť ešte 14 rokov náš. Idú postaviť prístavbu čo ja neviem aká bude ale  keby 
postavili ďalší desiati a budú bývať na Rybníčku, tak budem spokojný lebo 10 rodín bude na 
Rybníčku, ešte by som im tam postavil materskú školu. Vznikne nám pekné sídlisko s novou 
cestou a budú spokojní lebo to bude ich. 
Ing. Ján Lisoň 
Nemám nič proti tomu aby sme im vytvorili podmienky na rozšírené vlastné bývanie, len v tom 
vidím riziká, že sa pristaví nehnuteľnosť, v ktorej bude žiť ďalších 10 ľudí. Budú vyššie  odbery 
energie, vody  a zostane to na našej hlave, nájomné zostane ako pohľadávka, ktorá môže ale 
nemusí byť nezaplatená. 
MVDr. Michal Kapusta 
Riziká sú. Minulého  roku sme tam urobili novú cestu, je tam nový vodovod, ČOV sa opraví, 
kanalizácia funguje. Nech sa realizujú,  ale nech to je slušná realizácia. Dlžníkov ti neviem 
povedať teraz, viem, že dlh je tam  vo výške 48  000,- €. Myslím si, že žiadatelia nie sú dlžníkmi. 
Musia urobiť GP a na mechanizmy do budúcna  by sme mali čas mesiac – dva. 
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Ing. Ján Lisoň 
Ak majú vybúranú stenu na prechod z nášho domu bez súhlasu mesta, tak aj zásadným 
spôsobom porušili nájomnú zmluvu.  
Peter Hanigovský 
Keď už k tomu prídeme,  tak nech si zažijú celú tortúru čo si musí zažiť každý normálny človek, 
ktorý niečo stavia, od projektu, cez stavebné povolenie atď.  aby vedeli, že to nie len tak, že  
postavia a vždy sa im to „prepečie“. 
Mgr. Milan Blahovský 
Majetková, kontrolná a škodová komisia – vždy  sme im to zamietali, ale tak ako hovorí pán  
primátor,  doba priniesla nové pohľady na tieto veci, stotožňujem sa s tým. Treba im dať šancu 
aby ukázali, že chcú žiť inak, ale hlavne aby splnili dlh voči   mestu.  
 
Uznesenie č.: MZ-01-23-B-14 

MZ schvaľuje zámer prenájmu majetku mesta z dôvodu hodného  osobitného zreteľa a to časť 
pozemku na parcele K-NC 1931/17 trvalý trávnatý porast o výmere cca 50 m2 za účelom 
realizácie stavby budovy so samostatným súpisným číslom pre Mareka Horvátha, Štefánikova 
153, Spišské Podhradie. Potrebný geometrický plán  na odčlenenie parcely zabezpečí žiadateľ.  

Zodpovedný: primátor Termín: 26.01.2023 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  

Peter Hanigovský 0 Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara  Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Uznesenie č.: MZ-01-23-B-15 

MZ schvaľuje zámer prenájmu majetku mesta z dôvodu hodného  osobitného zreteľa a to časť 
pozemku na parcele K-NC 1931/50 trvalý trávnatý porast o výmere cca 70 m2 za účelom 
realizácie stavby budovy so samostatným súpisným číslom pre Štefana Škopa a Helenu 
Škopovú, Štefánikova 162, Spišské Podhradie. Potrebný geometrický plán na odčlenenie parcely 
zabezpečí žiadateľ.  

Zodpovedný: primátor Termín: 26.01.2023 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  

Peter Hanigovský 0 Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara  Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 15 
Použitie rezervného fondu mesta Spišské Podhradie  
 
Ing. Ján Lisoň 
Finančná komisia  prerokovala možnosti financovania faktúr, ktoré zostali nezaplatené z roku 
2022 z rezervného fondu, umožňuje to zmena zákona o rozpočtových  pravidlách.  
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Finančná komisia navrhuje MZ schváliť použitie rezervného fondu na úhradu faktúry DCSK s.r.o., 
Prešovská 39, Spišské Podhradie za nákup kosačky vo výške 5 880,- € a časti faktúry VB Building 
s.r.o., Hlavná 42, Granč-Petrovce –stavebné práce – rozvoj cyklistiky vo výške 2 464,05 €. 
Peter Hanigovský 
Po dlhšej dobe sme mali vytvorený rezervný fond, v ďalšom období to asi nebude, vždy bolo 
dobre mať takúto sumu niekde na boku v prípade nepredvídaných situácií.  Nikdy som nebol za 
aby sa tento fond rozpúšťal ale teraz s tým súhlasím. 
 
Uznesenie č.: MZ-01-23-B-16 

MZ schvaľuje  použitie rezervného fondu na úhradu faktúry DCSK s.r.o., Prešovská 39, Sp. 
Podhradie za nákup kosačky, vo výške 5 880,- €, a časti faktúry  VB Building s.r.o., Hlavná 42, 
Granč- Petrovce – Stavebné práce – rozvoj cyklistiky vo výške  2 464,05 €. 

Zodpovedný: primátor Termín: 26.01.2023 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  

Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara  Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 16 
Návrh na zmenu rozpočtu mesta Spišské Podhradie na rok 2023 č. 1 vrátane 
rozpočtov rozpočtových a príspevkových organizácií 

 

 
Ing. Ján Lisoň 
Finančná komisia sa na zasadnutí 19.1.2023 zaoberala  zmenou rozpočtu č. 1 na rok 2023.  
Chcem navrhnúť aby sa riaditelia vyjadrili k týmto zmenám, ak majú záujem. 
MVDr. Michal Kapusta 
Pri schvaľovaní rozpočtu sme rozprávali, že rušíme oddelenie voľnočasových aktivít ale p. Šolc 
nemôže nastúpiť tak do systému základnej školy ako sme si predstavovali, môže nabehnúť na 
nastavené pravidlá až v auguste. Dohodli sme sa, že rozpočtové  náklady na jeho mzdu nám 
presunie  CVČ Školská 3 do MsKS.  Na kultúre sme urobili tak, že oddelenie športu má v rozpočte 
len náklady na mzdy dvoch ľudí a to p. Chovanca a p. Komaru,  všetky ostatné veci išli do 
mestského rozpočtu a keď budú chcieť športovci urobiť nejaké podujatie,  tak v mestskom 
rozpočte je 2 000,- € na takéto drobné súťaže. Náklady na energiu MŠK  boli platené z kultúry, 
sme to prehodili  na mesto , tiež vodné, ostatné veci sa nezmenili. Ak sa urobia nejaké aktivity na 
MŠK – letné kino  alebo  akcie na dopravnom ihrisku,  prípadne korčuľovanie, potom sa to 
zohľadní v rozpočte mesta. Nech sú nám jasné sumy na financovanie na MŠK, dotácia 50 000,- € 
plus náklady na dvoch ľudí na MŠK plus energie, elektrika a voda. 
Ing. Ján Lisoň 
Prečítal návrhy na uznesenia k zmenu rozpočtu č. 1  mesta Spišské Podhradie na rok 2023. 
Finančná komisia navrhuje MZ schváliť zmenu rozpočtu č. 1 na rok 2023. 
 
Uznesenie č.: MZ-01-23-B-17 

MZ schvaľuje zmenu výšky príspevku pre MSKS, Starý jarok 44, Spišské Podhradie na rok 2023 
tatakto: 

 Schválený 
príspevok  v € 

Zmena o v € Po zmene v € 

Odd. voľnoč. aktivít 3 488 -3 488 0 

Odd. športu 31 145 -10 560 20 585 



21 

 

Odd. cest. ruchu 29 653 0 29 653 

Odd. kultúry a histórie 77 173 +17 282 94 455 

SPOLU 141 459 +3234 144 693 
 

Zodpovedný: Riaditeľka MsKS Termín: 26.01.2023 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  

Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara  Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Uznesenie č.: MZ-01-23-B-18 

MMZ schvaľuje zmenu rozpočtu MSKS Starý jarok 44, Spišské Podhradie na rok 2023 takto: 

 

  
Rozpočet 
spolu 2023 

Zmena o v € Po zmene v € 

MSKS odd. kultúry a 
histórie  92 201 

              18 
076 

110 277 

Odd. CR 34 629 0 34 629 

Odd. športu 33 621 -10 560 23 061 

Odd. voľnočasových 
aktivít  4 082 

-4 082 0 

 Spolu 164 533 3 434 167  967 
 

Zodpovedný: Riaditeľka MsKS Termín: 26.01.2023 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  

Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara  Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Uznesenie č.: MZ-01-23-B-19 

MMZ schvaľuje zmenu rozpočtu ZŠ Palešovo nám. 9, Spišské Podhradie na rok 2023 takto: 

ZŠ Palešovo nám 9 Schválený  
rozpočet 2023 (€) 

Návrh na zmenu (€) Po zmene 
(€) 

610 – 620 684 592 1 205 685 797 

630-640 118 620 -5058 113 562 

700 0 0 0 

Spolu 803 212 -3 853 799 359 
 

Zodpovedný: Riaditeľka ZŠ Termín: 26.01.2023 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  

Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara  Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
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Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Uznesenie č.: MZ-01-23-B-20 

MMZ schvaľuje zmenu rozpočtu ŠKD Palešovo nám. 9, Spišské Podhradie na rok 2023 takto: 

ŠKD Palešovo nám 
9 

Schválený  
rozpočet 2023 (€) 

Návrh na zmenu (€) Po zmene 
(€) 

610 – 620 52 290 0 52 290 

630-640 1 990 346 2 336 

700 0 0 0 

Spolu 54 280 346 54 626 
 

Zodpovedný: Riaditeľka ZŠ Termín: 26.01.2023 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  

Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara  Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Uznesenie č.: MZ-01-23-B-21 

M MZ schvaľuje zmenu rozpočtu VŠJ Palešovo nám. 9, Spišské Podhradie na rok 2023 takto: 

VŠJ Palešovo nám 9 Schválený  
rozpočet 2023 (€) 

Návrh na zmenu (€) Po zmene 
(€) 

610 – 620 21 000 0  21 000 

630-640 25 270 1 816 25 216 

700 0 0 0 

Spolu 47 270 1 816 49 086 
 

Zodpovedný: Riaditeľka ZŠ Termín: 26.01.2023 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  

Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara  Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Uznesenie č.: MZ-01-23-B-22 

M MZ schvaľuje zmenu rozpočtu ZŠ Školská 3, Spišské Podhradie na rok 2023 takto: 

ZŠ Školská Schválený  
rozpočet 2023 (€) 

Návrh na zmenu 
(€) 

Po zmene 
(€) 

610 – 620 868 909 54 270 923 179 

630-640 119 712 6 636 126 348 

700 0 0 0 

Spolu 988 621 60 906 1 049 527 
 

Zodpovedný: Riaditeľ ZŠ Termín: 26.01.2023 
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Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  

Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara  Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Uznesenie č.: MZ-01-23-B-23 

 MZ schvaľuje zmenu rozpočtu ŠKD Školská 3, Spišské Podhradie na rok 2023 takto: 

ZŠ Školská Schválený  
rozpočet 2023 (€) 

Návrh na zmenu 
(€) 

Po zmene 
(€) 

610 – 620 59 725 3 256 62 981 

630-640 4 077 140 4 217 

700 0 0 0 

Spolu 63 802 3 396 67 198 
 

Zodpovedný: Riaditeľ ZŠ Termín: 26.01.2023 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  

Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara  Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Uznesenie č.: MZ-01-23-B-24 

MZ schvaľuje zmenu rozpočtu ŠJ Školská 3, Spišské Podhradie na rok 2023 takto: 

ZŠ Školská Schválený  
rozpočet 2023 (€) 

Návrh na zmenu 
(€) 

Po zmene 
(€) 

610 – 620 114 505 0 114 505 

630-640 104 438 4 075 108 513 

700 2 000 0 2 000 

Spolu 220 943 4 075 225 018 
 

Zodpovedný: Riaditeľ ZŠ Termín: 26.01.2023 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  

Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara  Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Uznesenie č.: MZ-01-23-B-25 

 MZ schvaľuje zmenu rozpočtu CVČ Školská 3, Spišské Podhradie na rok 2023 takto: 

ZŠ Školská Schválený  
rozpočet 2023 (€) 

Návrh na zmenu 
(€) 

Po zmene 
(€) 
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610 – 620 33 813 -9624 24 189 

630-640 28 152 228 28 380 

700 0 0 0 

Spolu 61 965 -9 396 52 569 
 

Zodpovedný: Riaditeľ ZŠ Termín: 26.01.2023 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  

Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara  Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Uznesenie č.: MZ-01-23-B-26 

 MZ schvaľuje zmenu rozpočtu ZUŠ Sídlisko Hrad 28, Spišské  Podhradie na rok 2023 takto: 

ZŠ Školská Schválený  
rozpočet 2023 (€) 

Návrh na zmenu 
(€) 

Po zmene 
(€) 

610 – 620 406 010 8 788 414 798 

630-640 65 184 8 724 73 908 

700 30 000 0 30 000 

Spolu 501 194 17 512 518 706 
 

Zodpovedný: Riaditeľ ZUŠ Termín: 26.01.2023 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  

Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara  Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Uznesenie č.: MZ-01-23-B-27 

MZ schvaľuje zmenu rozpočtu č. 1 mesta Spišské Podhradie na rok 2023 z pôvodných 
5 466 489,- € na 6 719 579,- € podľa rozpisu v  predloženej prílohe. 
Zodpovedný: primátor Termín: 26.01.2023 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  

Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara  Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 17 

Žiadosť o zmenu územného plánu mesta Spišské Podhradie – zásobník pre ZaD 
ÚP č. 6: Mgr. Jana Knižková, Mgr. Pavol Knižka, Májová 6, Spišské Podhradie 
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Peter Hanigovský 
Komisia výstavby, územného plánu a regionálneho rozvoja navrhuje MZ schváliť zmenu 
územného plánu na parcele E-KN 945/1, orná pôda o výmere 490 m2 zap. na LV 3928 v k.ú. 
Spišské Podhradie z plochy, ktorá bola určená ako cestná komunikácia na plochu bývania 
s objektom rodinného domu. 
 
Uznesenie č.: MZ-01-23-B-28 

MZ schvaľuje zaradenie do zásobníka ZaD ÚP č. 6 mesta Spišské Podhradie žiadosť Mgr. Jany 
Knižkovej a Mgr. Pavla Knižku, Májová 6 Spišské Podhradie nasledovne:  
1. zmena územného plánu na parcele E-KN 945/1, orná pôda o výmere 490 m² vo vlastníctve 
Mgr. Jany Knižkovej, Májová 6, Spišské Podhradie,  zap. na LV 3928 v k.ú. Spišské Podhradie 
z plochy, ktorá bola určená ako cestná komunikácia na plochu bývania s objektom rodinného 
domu. 
2. zmena územného plánu na parcele E-KN 944/1 orná pôda o výmere 327 m², vo vlastníctve 
Mgr. Pavla Knižku, Májová 6, Spišské Podhradie,  zap. na LV č.3926 v k.ú. Spišské Podhradie 
z plochy, ktorá bola určená ako cestná komunikácia na plochu bývania s objektom rodinného 
domu. 
Zodpovedný: primátor Termín: 26.01.2023 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  

Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara  Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 18 

Správa o výsledkoch kontrol hlavného kontrolóra mesta Spišské Podhradie  
 
Ing. Matúš Kacvinský 
Hlavný kontrolór prečítal Správu o výsledkoch kontrol a doplnok ku správe o výsledkoch kontrol. 
Ing. Ján Lisoň 
Lehota na nápravu zistených nedostatkov stanovená za kontrolným zistením č. 4, do 31.03.2023 
platí aj pre chýbajúci Organizačný poriadok v kontrolnom zistení č. 2? 
Ing. Matúš Kacvinský 
Pre všetky štyri zistenia je rovnaký termín. 
 
Uznesenie č.: MZ-01-23-A-6 

MZ berie na vedomie Správu o výsledkoch kontrol hlavného kontrolóra mesta Spišské Podhradie 
za II. polrok 2022. 

Zodpovedný:  Termín: 26.01.2023 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  

Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara  Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
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Bod č.: 19 

Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mesta Spišské Podhradie 
na I. polrok 2023 

 

 
Ing. Matúš Kacvinský 
Hlavný kontrolór prečítal návrh kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mesta Spišské Podhradie 
na I. polrok 2023. 
 
Uznesenie č.: MZ-01-23-B-29 

MZ schvaľuje Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mesta Spišské Podhradie na I. polrok 
2023. 

Zodpovedný: Hlavný kontrolór Termín: 26.01.2023 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  

Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara  Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 20 
Správy o výchovno vzdelávacej činnosti škôl, jej výsledkoch a podmienkach za školský 
rok 2021/2022  v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Spišské Podhradie  

 

 
Ing. Ján Jurečko 
Komisia pre školstvo a šport odporúča MZ schváliť Správy o výchovno vzdelávacej činnosti, jej 
výsledkoch a podmienkach za školský rok 2021/2022 všetkých škôl a školských zariadení 
v meste.  
Ing. Ján Lisoň 

Moje stanovisko sa týka  škôl: Materská škola so sídlom Májová 54 a Materská škola so sídlom 

Štefánikova 40. 

Chýba vyjadrenie rady školy k  Správe o  výchovno vzdelávacej činnosti školy, jej výsledkoch 

a podmienkach za školský rok 2021/2022 (spracovaná podľa vyhlášky č. 435/2020 Z.z.) 

1.V Prílohe č. 1  nie je vyznačené, čo odporúča rada školy zriaďovateľovi: 

    Schváliť – neschváliť 

    Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti školy, jej výsledkoch a podmienkach 

2. V Prílohe č. 2 je konštatovanie, že rade školy boli predložené na vyjadrenie 2 správy: 

    - správa o výsledkoch hospodárenia školy alebo školského zariadenia za školský rok  

       2021/2022, 

    - správa o výchovno-vzdelávacej činnosti za školský rok 2021/2022 

     Odporúčanie rady školy pre zriaďovateľa, predložené správy (teda 2) schváliť. 

ALE :  Ja som dostal k rokovaniu MZ jednu správu Materskej školy, so sídlom na ulici Májovej č. 

54, a to :  

Správa o  výchovno vzdelávacej činnosti školy, jej výsledkoch a podmienkach za školský rok 

2021/2022 (spracovaná podľa vyhlášky č. 435/2020 Z.z.) 

Rada školy MŠ prerokovala iné dve správy, ktoré nie sú dnes predmetom jednania MZ. 

Podľa §3 ods. 2. Vyhl. Č. 435/2020 Z.z.,: Správa sa po vyjadrení príslušného orgánu školskej 

samosprávy predkladá na schválenie zriaďovateľovi do 31. októbra príslušného roka. Prílohou 

k správe je vyjadrenie príslušného orgánu školskej samosprávy. 

Chýba vyjadrenie rady školy pre zriaďovateľa, k dnes prerokovanej správe – viď Prílohy č. 1 a č. 2 
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Správa o  výchovno vzdelávacej činnosti školy, jej výsledkoch a podmienkach za školský rok 

2021/2022 (spracovaná podľa vyhlášky č. 435/2020 Z.z.), za obe MŠ bola MZ predložená 

predčasne na schválenie. MZ o Správe.... nemôže rokovať, tobôž ju schváliť, keď neexistuje 

vyjadrenie  príslušného orgánu školskej samosprávy. 

Navrhujem odložiť hlasovanie MZ o predloženej správe, do doručenia vyjadrenia rady školy. 

Predkladám návrh na uznesenie: 

Mestské zastupiteľstvo v Spiskom Podhradí zamieta rokovanie o schválení  Správ o  výchovno -

vzdelávacej činnosti školy, jej výsledkoch a podmienkach za školský rok 2021/2022, Materskej 

školy so sídlom na ulici Májová č. 54 v Spišskom Podhradí a Materskej školy so sídlom na ulici 

Štefánikovej č. 40 v Spišskom Podhradí, z dôvodu, že správy za oba subjekty boli predložené 

zriaďovateľovi na schválenie v rozpore s §3 ods.2, Vyhl. Č. 435/2020 Z.z., t.j. bez vyjadrenia 

príslušného orgánu školskej samosprávy. 

Pán primátor po prípadnej diskusii daj hlasovať o mojom návrhu uznesenia. 
MVDr. Michal Kapusta 
Máte tu vyjadrenia rád škôl? 
Mgr. Erika Vlkolinská 
V tlačenej podobe sú. 
Ing. Ján Lisoň 
Nie sú.  Pozrite sa na prílohy k správe. Nevidím v tom nijaký problém, akurát, že rady škôl 
predložia vyjadrenie a na budúcom MZ sa o správe bude rokovať. 
Mgr. Jozef Bača 
Školská komisia doporučuje MZ  schváliť správu. 
Ing. Ján Jurečko 
Pán predseda školskej komisie z objektívnych príčin neprišiel na rokovanie komisie,  tak som 
viedol komisiu ja.  Zaoberali sme sa obsahovou zložkou správy, je pravda , že vyjadrenie rady 
školy sme nepreberali. Tu treba zvážiť nakoľko je riaditeľ školy  za vyjadrenie rady školy  
zodpovedný. Radu školy nikto neriadi. Máme v rade školy rôznych zamestnancov.  
MVDr. Michal Kapusta 
Mohli si to riaditelia  odkontrolovať. Predsedu rady školy nikto neriadi. 
 
Uznesenie č.: MZ-01-23-F-3 

Mestské zastupiteľstvo v Spiskom Podhradí zamieta rokovanie o schválení  Správ o  výchovno -
vzdelávacej činnosti školy, jej výsledkoch a podmienkach za školský rok 2021/2022, Materskej 
školy so sídlom na ulici Májová č. 54 v Spišskom Podhradí a Materskej školy so sídlom na ulici 
Štefánikovej č. 40 v Spišskom Podhradí, z dôvodu, že správy za oba subjekty boli predložené 
zriaďovateľovi na schválenie v rozpore s §3 ods.2, Vyhl. Č. 435/2020 Z.z., t.j. bez vyjadrenia 
príslušného orgánu školskej samosprávy. 

Zodpovedný:  Termín: 26.01.2023 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  

Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová 0 
Jozef Komara  Jozef Jenča 0 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič  
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača 0 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Ing. Eva Grigerová 
Prečítala Správu o výchovno vzdelávacej činnosti školy, jej výsledkoch a podmienkach za školský 
rok 2021/2022 Základnej školy, Palešovo námestie 9, 053 04 Spišské Podhradie. 
Minulý rok bol veľmi úspešný, chcem poďakovať a veľká vďaka patrí všetkým zamestnancom 
školy. Každý svojou prácou prispel k tomu, že sa podarili veci, ktoré sa podarili.  
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MVDr Michal Kapusta 
Ďakujem veľmi pekne za celoročnú prácu tebe, pani riaditeľka,  aj všetkým kolegom a verím, že 
sa nám všetko čo sa týka projektov aj podarí. 
 
Uznesenie č.: MZ-01-23-B-30 

MZ schvaľuje  Správu o výchovno vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský 
rok 2021/2022 Základnej školy, Palešovo námestie 9, 05304  Spišské  Podhradie. 

Zodpovedný: Riaditeľka ZŠ Termín: 26.01.2023 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  

Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara  Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Mgr. Štefan  Genčúr, DiS. Art. 
Prečítal Správu o výchovno vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský rok 
2021/2022 Základnej umeleckej školy, Sídlisko Hrad 28, Spišské Podhradie. 
MVDr. Michal Kapusta 
Ďakujem, pán riaditeľ, tebe aj kolegom za prácu min. rok. Tešíme sa, že ZUŠ funguje, 
pozdravujem  kolegov. 
 
Uznesenie č.: MZ-01-23-B-31 

MZ schvaľuje  Správu o výchovno vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský 
rok 2021/2022 Základnej umeleckej školy, Sídlisko Hrad 28, 05304  Spišské  Podhradie. 

Zodpovedný: Riaditeľ ZUŠ Termín: 26.01.2023 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  

Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara  Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Ing.Ján Jurečko 
Prečítal Správu o Výchovno vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský rok 
2021/2022 Základnej školy, Školská 3, 053 04 Spišské Podhradie. 
MVDr. Michal Kapusta 
Ďakujem tebe, pán riaditeľ,  kolegom v škole za školský rok 2021/2022. Veľký úspech dosiahli deti 
v súťaži anglického jazyka,  hovoril som to na minulom zasadnutí MZ. Verím, že dobre zvládneme 
rekonštrukciu, ktorá nás čaká, predpokladám, že február – marec by to  malo začať. Veľká vďaka 
všetkým na všetkých školách, máme školstvo na vysokej úrovni. 
 
Uznesenie č.: MZ-01-23-B-32 

MZ schvaľuje  Správu o výchovno vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský 
rok 2021/2022 Základnej školy, Školská 3, 05304  Spišské  Podhradie. 

Zodpovedný: Riaditeľ ZŠ Termín: 26.01.2023 
Overovatelia:  Primátor:  
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Hlasovanie  

Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara  Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Mgr. Jozef Bača 
Organizácia InECO robí rebríčky škôl v rámci celého Slovenska a naše podhradské školy v rámci 
okresu skončili na I. a II. mieste. 
Peter Hanigovský 
Vyhlášky, ktoré sú zneužívané žiakmi a rodičmi čo sa týka neospravedlnených hodín, nevieme 
ako mesto podať na ministerstvo dotaz? 
MVDr. Michal Kapusta 
Dajte mi ohľadom tohto podklady  a dám to na ZMOS na sekciu školstva. 
 
Bod č.: 21 
Správy z komisií MZ  
 
Predseda Finančnej komisie, Komisie majetkovej, kontrolnej a škodovej, Komisie výstavby, 
územného plánu a regionálneho rozvoja a Ing. Jurečko prečítali správu k jednotlivým bodom 
rokovania. 
 
Uznesenie č.: MZ-01-23-A-7 

MZ berie na vedomie správy z komisií MZ. 

Zodpovedný:  Termín: 26.01.2023 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  

Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara  Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 22 
Rôzne  
 
PaedDr. Jozef Fecko 
Minule sa nenahrával záznam zo zasadnutia?  
MVDr. Michal Kapusta 
Nenahrávalo sa, nahrávacie zariadenie máme požičané  zo ZUŠ, cez prázdniny som nechal školu 
oddýchnuť. Vždy pred zasadnutím MZ sa povie, že sa nahráva. 
PaedDr. Jozef Fecko 
Už sa vždy bude nahrávať? Vždy sa zabezpečí nahrávacie zariadenie? 
MVDr. Michal Kapsuta 
Počas corony sme mali on line vysielanie, poslanci to potom nechceli, ako rozhodnete, tak bude. 
Odteraz sa bude stále nahrávať. Nahrávka ale nie je  verejne dostupná. 
Vladimír Tomko 
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O online vysielaní zasadnutí MZ sme hlasovali, nebolo to schválené. Ja som proti online 
vysielaniu zasadnutí MZ. 
PaedDr. Jozef Fecko 
Koľko sa archivuje nahrávka? 
Mgr. Jozef Srnka 
30 dní. 
MVDr. Michal Kapusta 
Nahrávka nejde na web 
PaedDr. Jozef Fecko 
Je k nahliadnutiu obraz aj zvuk 30 dní? 
MVDr. Michal Kapusta 
Áno. 
Vodná nádrž – ak ste čítali dokument, ktorý som vám poslal, tak vrty ukázali to, že keď budeme 
osádzať hrádzu teba vybagrovať 5 m dole, sú tam rašeliniská, možno, žeby sa dala rašelina 
speňažiť. Zopár ľudí mi povedalo aby mesto kúpilo bager a tatru aby sa to začalo bagrovať. 
Bagrovali by sme to 20 rokov.  Zatiaľ som zastavil ďalšie kreslenie, kvôli financiám, Environfond 
nám nepreplatil veci. Písali sme list, bol som aj na ministerstve, ponúkali sme priestor na hrádzu 
aby suť z druhej tunelovej rúry Branisko   sa mohla vyvážať na hrádzu. Zatiaľ ešte 
nepredpokladajú, že sa bude robiť druhá časť tunela. Mesto nemá taký výtlak aby vodnú nádrž 
postavilo samo. Predpokladaný výdaj je  15 – 20 mil. €. Myslím, že keby to malo byť úspešné tak 
s nejakým partnerom. Už sme urobili veľa projektov, najväčší bol kanál 5 mil. €, som si vedomý 
toho, že takúto stavbu sami neurobíme. No verím, že s Božou pomocou sa to mestu podarí. 
 
Bod č.: 23 
Záver  
 
MVDr. Michal Kapusta 
Poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie MZ. 
 
Rokovanie MZ bolo ukončené 21.30 hod. 
 
 
V Spišskom Podhradí dňa 26.01.2023 
 
 
 
 
 
 
 
 

Zapisovateľ  Primátor mesta 

 
 
 
 

Overovateľ  Overovateľ 
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     Prednosta MsÚ 

           


